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MAANMITTARIKILTA RY 
Hallituksen kokous 11/2020 
Aika: 11.5. klo 17.00 
Paikka: Zoom-etäyhteys 
 
Paikalla: 
Lotta Kuisma 
Katariina Kasvinen 
Onni Nurkka 
Markus Rauhanen 
Ella Ryhänen 
Lotta Sirkemaa 
Karolina Itäinen 
Tommi Alajoki 
Veera Lehto, poistui kohdassa 16. 
Ida Rouhiainen 
Laura Mörsky 
Anni Halko, saapui kohdassa 3., poistui kohdassa 16. 
Pinja Salo, saapui kohdassa 6. 
Eero Hyytinen, saapui kohdassa 19.3. 

Poissa: 
Aku Staff 

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN 
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 17.03. 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN 
Myönnettiin puhe- ja läsnäolo-oikeus Veera Lehdolle, Pinja Salolle, Anni Halkolle ja Eetu 
Kaskelalle. 

4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN 
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 
Esitys: Hyväksytään kokouksen 10/2020 pöytäkirja. 
Päätös: Ei voida vielä hyväksyä. 

6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT  
Esitys: Valitaan Lotta S. ja Tommi kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN JA HALLITUSKUULUMISTEN KIRJOITTAMINEN 
Esitys: Valitaan Tommi kirjoittamaan kokouksen päätöksistä tiivistetysti ja kertomaan 
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hallituksen kuulumisista. Tiivistelmän ja kuulumisten pitää olla tiedottajalla päivää ennen 
viikkiksen julkistamista ja ne julkaistaan viikkotiedotteessa sitten kun kevään viimeinen viikkis 
tulee. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

8. ILMOITUSASIAT 

9. KUULUMISKIERROS 
Onni: Ihan hyvää, oon ollut porukoilla. Läppäri hajos :(. 
Make: Joo o, kandi taputeltu, jee. Sählyn pariin pääsee taas kohta ja työt alkaa ensi viikolla. 
Ella: Tosi hyvää. Ei oo siitepölyä kun on lunta :) 
Lotta S.: Todella hyvää, eilen lähetin G:n painoon ja tällä viikolla porukoille. 
Karolina: Ei kummempia, kouluhommia paljon ja töiden alkua odotellessa. 
Tommi: Onnistuin rikkomaan web-kameran astumalla sen päälle. Ostin uudet pyörän renkaat. 
Veera: Ihan hyvää, oon yrittänyt tehdä töitä huonolla menestyksellä. Etsin itselleni 
jalkapallojoukkuetta, joten mulle voi kertoa hyvästä joukkueesta! 
Katariina: Oon Somerolla, ei oikein mitään. 
Ida: Hyvää, ootan innolla että pääsee taas sukeltamaan. 
Laura: Olen taistellut arcGISin kanssa ja ikävöin koulun koneita. 
Anni: Hyvää kuuluu, kävin kotona Keski-Suomessa leikkimässä kissojen kanssa ja 
vaeltamassa. 
Pinja: Ihan kohtalaista, kesäkurssit aiheuttaa vähän haasteita, tulin kuuntelemaan tuttuja 
ääniä. 
Lotta K.: Ihan hyvää, kamera sumeena. Olin äitillä yötä yksin, omakotitalossa oli pelottavaa. 

10. RAHA-ASIAT 

10.1. Hyväksyttävät korvaustositteet 
Esitys: Hyväksytään seuraavat kulukorvaukset maksettaviksi: 

Saaja Selite Summa 

   

 

Päätös: Ei ole. 

10.2. Hyväksyttävät laskut 
Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi: 

Saaja Selite Summa 

   

 

Päätös: Ei ole. 

10.3. Hyväksyttävät maksut killan tililtä 
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Esitys: Hyväksytään seuraavat maksut killan tililtä  

Saaja Selite Summa 

   

 

Päätös: Ei ole. 

10.4. Uudet jäsenet 
Esitys: Hyväksytään killan jäseneksi Veikka Wiksten 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 
 

11. 120. VUOSIJUHLAT 

11.1. Vujutirrejen haku 
Esitys: Käydään läpi vuosijuhlatirehtöörien haun tilanne: 2 hakijaa. Asetetaan haulle 
DL, ja päätetään, milloin vuosijuhlatirehtöörit valitaan hallituksen kokouksessa. 
Päätös: Asetettiin vuosijuhlatirehtöörien haun määräajaksi sunnuntai 17.5. Päätettiin, 
että ensi viikon hallituksen kokouksessa valitaan tirret. 

11.2. Vuosijuhlatoimikunnan perustaminen 
Esitys: Käydään läpi, miten toimikunta perustetaan, missä siihen ilmoittaudutaan, 
kuinka monta jäsentä toimikuntaan otetaan ja miten vastuut jaetaan. 
Päätös: Päätettiin, että toimikunnan perustaminen on pääasiassa 
vuosijuhlatirehtöörien vastuulla. Hallitus keskustelee yhdessä vuosijuhlatirehtöörien 
kanssa näistä asioista sitten, kun tirehtöörit on valittu. 

11.3. 120. Vuosijuhlien budjetti 
Esitys: Käydään läpi seuraavien vuosijuhlien alustavan budjetin osatekijöitä, kuten 
juhlien osallistujamäärää. 
Päätös: Karolina ja Lotta katsovat alustavaa budjettia tämän viikon aikana.  

12. KULTTUURITOIMIKUNTA 
Esitys: Määritellään kulttuuritoimikunnan toimikauden pituus. Markus Rauhanen käy läpi 
kulttuuritoimikunnan perustamisen tilanteen:  Toimikunnalle on perustettu telegramryhmä. 
Vastuualueisiin ei kuitenkaan ole vielä löytynyt halukkaita. 
Päätös: Päätettiin asettaa kulttuuritoimikunnalle tavoitteeksi, että se järjestäisi kuukausittain 
jonkun kulttuuritapahtuman. Määritellään, että kulttuuritoimikunnan toimikausi on 
kalenterivuosi 2020. Päätettiin lisäksi suunnitella myöhemmin sitä, tulisiko näistä tehdä 
virallisia toimareita. 

13. TOIMINNANSEURANTAKOKOUS 
Esitys: Päätetään, milloin pidetään toiminnanseurantakokous. 
Päätös: Päätettin, että jos muutoksia rajoituksiin ei tule, pidetään kokous kesäkuun aikana. 
Lotta K. doodlaa ajankohdan. 
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14. HISTORIIKKI 
Esitys: Käydään läpi työryhmän muodostamisen tilanne: Ryhmässä kuusi henkilöä, 
ensimmäinen kokous pidetään viikon sisällä. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

15. KAIKKIEN AIKOJEN HALLITUSSITSIT 
Esitys: Siirretään tapahtuman ajankohtaa. 
Päätös: Hallituslaiset äänestivät siitä, siirretäänkö tapahtuma syksylle vai ensi vuoteen. Tänä 
vuonna sai 6 ääntä, ensi vuonna 4 ääntä. Tilavarausten kannalta tämä vuosi on myös 
hankala. Keskustelun perusteella päädyimme kuitenkin siihen, ettei sitsejä järjestetä tänä 
vuonna. Puheenjohtaja tiedottaa vanhoja hallituksia asiasta. Järjestämistä voidaan tarkastaa 
syksyllä vielä uudelleen, mikäli tilanne sen sallii. 

16. HALLITUKSEN VIRKISTÄYTYMINEN: Kesäpäivät 24.-26.7. 
Esitys: Käydään läpi hallituksen kesäpäivien suunnittelun tilanne: Mahdollisia vaihtoehtoja 
Kuisman mökki tai Onnin mökki. Onni ja Kuisma miettivät kumpi on parempi paikka ja Ida voi 
miettiä vähän ohjelmaa. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

17. JAOSTOKIERROS 

17.1. Fuksijaosto 

17.2. Ohjelmajaosto 

17.3. Opintojaosto 

17.4. Sisäjaosto 

17.5. Ulkojaosto 

17.6. Viestintäjaosto 

17.6.1. Loppukevään tiedottaminen 
Esitys: Laura Mörsky käy läpi seuraavan viikkotiedotteen julkaisun 
ajankohdan ja sisällön: Toukokuussa tulee ainakin yksi viikkotiedote, johon 
olisi tarkoitus tulla vielä loppukevään ja kesän ajan tapahtumien tiedotus. 
Pohdin vielä, tuleeko se 18.5. vai 25.5. riippuen tiedon saatavuudesta. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
 

18. SYKSYN SUUNNITTELUILTA 
Esitys: Käydään läpi suunnittelupiknikillä käytyjä asioita: 
Tilanteesta ei tietysti ole varmuutta, mutta näillä näkymin järjestetään ainakin 
orientaatioviikolla ohjelmaa, pari excua (jos onnistuu), parit sitsit, perinteisiä tapahtumia 
fukseille, PP, lajikokeilu ja Syyspäiväntäräys/sillis. Hallituksen kansiossa pöytäkirja miitistä. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
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19. MENNEET TAPAHTUMAT 

19.1. Kiltakahvit 
Esitys: Karolina Itäinen kertoo tapahtuman kulun (6.5. kiltakahvit): Osallistujia oli vain 
kaksi, joten ohjelmaa ei saatu oikein pidettyä. Ihan mukavaa oli kuitenkin.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.2. Walpurin kierros 
Esitys: Käydään läpi tapahtuman kulku: Onnistui ihan hyvin myös virtuaalisesti ja 
rastilla kävi sopivasti porukkaa. Etänä vaikeampi saada porukkaa heittäytymään. 
Myös kiertelijän näkökulmasta oli kivaa. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.3. Fuksispeksikatsomo 
Esitys: Käydään läpi tapahtuman kulku: Zoomissa jakaminen vähän pätki, mutta 
saatiin kyllä välillä keskusteluakin aikaan.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.4. MK Wappu-uutiset 
Esitys: Katariina Kasvinen kertoo Wappu-uutisista: Ilmestyi wappuaattona 
GeeTubeen, 74 katselukertaa. Tästä voisi tehdä perinteen. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.5. MK taidekilpailu 
Esitys: Päätetään taidekilpailun voittajan palkinto. Voittajaksi äänestettiin Aino 
Lahnalampi. 
Päätös: Lotta S. hankkii 20 euron lahjakortin Suomalaiseen kirjakauppaan ja postittaa 
sen voittajalle. 

20. KÄYNNISSÄ OLEVAT KILPAILUT 

20.1. Kesäkuntoon 2020 
Esitys: Markus Rauhanen kertoo kilpailun tilanteen: Viimenen viikko käynnissä. Pitäisi 
päättää millainen palkinto halutaan. Pokaali voisi olla toimiva vaihtoehto jos tätä 
halutaan järjestää jatkossakin. Lahjakortti johonkin urheiluliikkeeseen myös 
vaihtoehto. 
Päätös: Budjetti palkinnolle 30 euroa. Markus ja Oskari vastuussa kiertopalkinnon 
hankkimisesta, ja he alkavat heti suunnittelemaan ja ilmottavat sitten, kun palkinto on 
tilattu. 

21. TULEVAT TAPAHTUMAT 

21.1. Kiltakahvit 
Esitys: Käydään läpi tulevien kiltakahvien tilanteet 
13.5. Katariina/ matkustusteema 
19.5. Markus/ liikuntaskaban voittajan julkistus, huom. poikkeuksellisesti tiistaina 
27.5. (tenttiviikko)/ Lotta S./ G:n julkaisu 
Tapahtumakuvaukset tulee olla valmiina kiltakahveja edeltävänä päivänä, ja laittaa 
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aamulla MK tiedotukseen. Laitetaan tapahtumakuvaukset myös ensin Lauralle 
esiluettavaksi. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

21.2. MK Kevätjuhla 29.5. 
Esitys: Käydään läpi suunnittelun tilanne. Päätetään kuka tekee, mitä ja milloin. 
Ehdotuksena se, että jokainen hallituslainen kehittelisi yhden ohjelmanumeron. Esim. 
kahoot ja scribble voisivat toimia ohjelmanumerona. Katariina ja Ida voivat miettiä 
tapahtuman tarkempia yksityiskohtia. Tämän viikon aikana olisi vielä hyvä saada 
tiedot ja FB-tapahtuma. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

21.3. Killan kesäpäivät 11.7. 
Esitys: Laura Mörsky ja Lotta Sirkemaa käyvät läpi tapahtuman suunnittelun tilanteen: 
AYY:n linjauksia tulee vielä odotella, jotta saadaan tietää, voidaanko pitää tapahtuma 
Arkkitehtikillan majalla. Sitten pitää miettiä ilmo, osallistumismaksu, autoexcel ja muut 
yksityiskohdat. Pitää tehdä niin, että rahat saa takaisin, jos joudutaan perumaan. 
Jossei saada AK:n majaa, pitäisi miettiä plan B. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

22. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 
Hallituskuva → mietitään ja kesällä otetaan 
EAY ennakkovaraus päättyy 14.5. klo 12:00.  
Suunnistus Nuuksio → pitää keskustella vielä seuraavassa kokouksessa budjetista 

23. SEURAAVA KOKOUS 
Puheenjohtaja doodlaa seuraavan kokouksen ajankohdan. 

24. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19.22. 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi, 

 

_________________________ __________________________ 

Lotta Kuisma Katariina Kasvinen 

Puheenjohtaja Varapuheenjohtaja 

 


